



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2002-62**

**under the
MUNICIPALITIES ACT
(O.C. 2002-283)**

Filed July 25, 2002

1 *Schedule A of New Brunswick Regulation 84-86 under the Municipalities Act is amended*

(a) *in section 3*

(i) *in subsection (2) by striking out “the clerk” and substituting “the officer”;*

(ii) *in subsection (5) by striking out “the clerk” and substituting “the officer”;*

(iii) *in subsection (6) in the portion preceding paragraph (a) by striking out “the clerk” and substituting “the officer”;*

(b) *in subsection 25(3) by striking out “, during every day between the first day of September and the first day of June in the next year”.*

2 *This Regulation comes into force on September 1, 2002.*

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2002-62**

**établi en vertu de la
LOI SUR LES MUNICIPALITÉS
(D.C. 2002-283)**

Déposé le 25 juillet 2002

1 *L'annexe A du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-86 établi en vertu de la Loi sur les municipalités est modifiée*

a) *à l'article 3*

(i) *au paragraphe (2), par la suppression de «le secrétaire» et son remplacement par «le fonctionnaire»;*

(ii) *au paragraphe (5), par la suppression de «le secrétaire» et son remplacement par «le fonctionnaire»;*

(iii) *au paragraphe (6), au passage qui précède l'alinéa a), par la suppression de «le secrétaire» et son remplacement par «le fonctionnaire»;*

b) *au paragraphe 25(3), par la suppression de «du 1^{er} septembre au 1^{er} juin».*

2 *Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} septembre 2002.*